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Raffel (E.ON România): Facturile românilor ar scadea daca Guvernul ar reduce

TVA la energie

Autoritatile din România ar trebui sa reduca TVA la energie, pe lânga celelalte masuri pe care le-au

anuntat, pentru ca facturile platite de oameni sa scada, a afirmat Volker Raffel, directorul general al E.ON

România, într-un interviu acordat AGERPRES.

 

El a fost întrebat ce masuri ar trebui sa ia Guvernul pentru a ajuta populatia sa plateasca facturile mari la energie si

gaze.

 

"Suntem foarte bucurosi ca Guvernul a pus deja în functiune doua scheme-suport: prima este cea privind

consumatorii vulnerabili, iar a doua, ce a facut Guvernul chiar înainte de a fi demis, schema-suport (de compensare

a facturilor - n.r.) atât pentru electricitate, cât si gaze. Pentru cei care nu au consum mare, ci mic. Cred ca este

foarte important sa ajutam consumatorii", a spus Raffel.

 

Şeful filialei din România a companiei germane a adaugat ca sunt necesare si alte masuri, pe lânga acestea.

 

"Cu toate acestea, pretul electricitatii si al gazelor în toata Europa continua sa creasca si nu exclud necesitatea de a

lua mai departe si alte masuri de sustinere a consumatorilor. Sunt bucuros ca exista discutii politice la nivel

european si vor decide cum sa o faca. De exemplu, Germania a decis reducerea TVA pentru sase luni si aceasta ar

fi o solutie si pentru România, pentru a supravietui cumva acestei ierni. Cred ca impactul energiei este atât de

mare, încât o reducere a taxelor poate fi ceva folositor", a subliniat Volker Raffel.

 

De asemenea, în Germania si la nivel european se discuta si asigurarea din bugetul statului a certificatelor verzi

pentru productia de energie regenerabila, pentru o perioada, în locul consumatorilor finali, masura care s-ar putea

aplica si în România.

 

"Deci sunt mai multe posibilitati de a face ceva. Haideti sa vedem cum se va desfasura dezbaterea politica, pentru

ca acestea sunt decizii politice, iar noi, ca si companie, nu putem decide cu privire la ele. Dar trebuie sa fie discutii

democratice si, daca preturile vor continua sa creasca, cred ca va fi nevoie de masuri folositoare", a sustinut

responsabilul E.ON România.

 

Raffel vorbit, în interviu, si despre problemele cu care risca sa se confrunte România în aceasta iarna, din punctul

de vedere al aprovizionarii cu gaze. 
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